
CASE STUDY

Gale Primary Sources
Using the raw data from Gale Primary Sources, students and researchers 
at the University of Helsinki develop tools to improve their research.

THE RESOURCES
Eighteenth Century Collections Online (ECCO) from global publisher 
Gale, a Cengage Company, is the world’s premier online library of 18th 
century printed works; over 180,000 titles and editions (200,000 volumes), 
published between 1701 and 1800, and printed in English-speaking 
countries, or countries under British colonial rule. The majority of works 
in ECCO are in the English language but there are also works printed in 
Dutch, French, German, Italian, Latin, Spanish and Welsh.

Nineteenth Century Collections Online unites multiple, distinct archives 
into a single resource containing over one hundred types of primary 
source documents. The content is sourced from the world’s preeminent libraries and 
archives and consists of monographs, newspapers, pamphlets, manuscripts, ephemera, 
maps, photographs, statistics, and other kinds of documents in both Western and  
non-Western languages.

Gale Historical Newspapers provides a unique view into more than 400 years of history, and 
supports in-depth scholarly research with a fully cross-searchable and cross-browseable 
portfolio of global historical newspapers and periodicals.

ABOUT
Professor Mikko Tolonen from the University of Helsinki, specialises in Digital Humanities, 
intellectual history and developing digital research. He is responsible for digital intellectual 
teaching and his research interests include data mining for which he uses Gale resources 
to aid his research.

IMPACT ON STUDENTS
According to Professor Tolonen, “having access to the Gale resources makes the students’ 
lives easier, and we are able to direct them to original sources in history. Before they had to go 
to the library and look up physical resources, which was more time consuming.”

Professor Tolonen, went on to explain “for the last 15 years, we have used digital resources, 
but prior to this we had to use the libraries for hard copy materials and microfilm. At the 
University of Helsinki, we mostly use Eighteenth Century Collections Online, Gale Historical 
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案例

Gale 原始档案

利用来自 Gale 原始档案（Gale Primary Sources）的原始数据，芬兰赫尔辛基大学

的学生和研究者们开发出了提升他们研究水平的工具。

资源

来自国际出版商，圣智学习（Cengage Learning）旗下 Gale 公司的《十八

世纪作品在线》（Eighteenth Century Collections Online, ECCO），是全球领

先的 18 世纪印刷作品在线图书馆，收录 1701 至 1800 年出版的 180,000 多

种书目及同一书目的不同版本（200,000 卷），这些图书均在英语国家或英

国殖民地国家印制。ECCO 中的大部分作品为英语，但也有荷兰语、法语、

德语、意大利语、拉丁语、西班牙语和威尔士语的作品。

《十九世纪作品在线》（Nineteenth Century Collections Online）将各种不同

的档案资料汇集在一起，其中包含一百多种不同类型的原始文件。内容来自全球最知名的

图书馆和档案馆，包括西语和非西语的专著、报纸、小册子、手稿、非正式文献、地图、

照片、统计数据等多种文献资料。

Gale 报纸和杂志历史典藏提供了对 400 多年历史的独特视角，通过可全文交叉检索和浏览

的全球报纸和杂志历史文献，支持深入的学术研究。

学者简介

Mikko Tolonen 教授来自芬兰赫尔辛基大学，专长数字人文、知识史和开发数字研究工具。

他承担数字知识教学工作，他的研究领域之一是数据挖掘，Gale 的资源是他研究工作的得

力助手。

对学生的影响

Tolonen 教授提出，“对 Gale 资源的访问让学生们的生活变得更容易，我们能够直接让他

们访问历史上的原始文献。而在此之前，他们必须去图书馆寻找纸本资源，需要花费大量

的时间。”

Tolonen 继续解释说，“过去 15 年我们开始使用数字资源，但在此之前我们不得不使用图

书馆的纸本馆藏和微缩胶片。在赫尔辛基大学，我们最常用的是《十八世纪作品在线》、



Newspapers as well as British Library Newspapers and The Economist Historical Archive. 
Having these resources provides our students with access to a lot of different foreign and 
Finnish material. The library has invested a lot in buying digital resources and the students are 
now able to conduct any type of historical research from the 18th century onwards.” 

Professor Tolonen described how they conduct research using Gale Primary Sources, “Using 
the raw data from Gale, myself and the students are able to develop our own tools (xml code), 
which has improved the way we research.”

“Previously there was a limited range of material and accessing this was very time consuming, 
as we didn’t have access to the raw data and the use of interfaces was also limited. With Gale, 
we can now use the raw material and the Gale interface enables us to search faster and build 
our own code, providing us with the ability to access data from anywhere.”

IMPACT ON LECTURERS
Professor Tolonen shared his personal experience of using the Gale resources and how 
these aided his own research, “Whilst trialling Nineteenth Century Collections Online, I was 
teaching a seminar on History, and a lot of students were writing essays which focussed on the 
19th century. Having this trial helped us explore the content we needed; which was the only tool 
we had on this subject!” 

Professor Tolonen went on to explain, “We have since 
acquired access to archives from the Nineteenth Century 
Collections Online, as it proved so beneficial to our research 
on this subject. Having the ability to cross-search more 
than one collection is useful, as for instance you can create 
overlapping results between Eighteenth Century Collections 
Online, Nineteenth Century Collections Online and the 
British Library Newspapers to make valuable comparisons.” 

When asked about the overall impact of Gale Primary Sources at the University of Helsinki, 
Professor Tolonen concluded that, “Having user friendly tools and accessible raw data could 
help attract prospective students and academic researchers in the area of Digital Humanities, 
as they are able to use these resources to build their own code and with access to the raw data, 
scholarship in the field of digital humanities can advance further.”

“Having these resources 
provides our students with 
access to a lot of different 
foreign and Finnish material.”

For more information about any of our Gale Primary Sources 
or to request a trial visit gale.com/uk/primary-sources
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“这些资源让学生能够访问各种

不同的外语和芬兰语文献资料。”

Gale 报纸和杂志历史典藏以及《大英图书馆报纸》和《经济学人杂志历史典藏》。这些资

源让学生能够访问各种不同的外语和芬兰语文献资料。图书馆投入大量的经费购买数字资

源，而学生们则能够开展任何类型的 18 世纪以后的历史研究。”

Tolonen 教授描述了他们如何利用 Gale 原始档案开展研究，“使用来自 Gale 的原始数据，

我自己和学生们都能够开发我们自己的工具（xml 代码），大大改进了我们的研究方式。”

“之前我们可以使用的文献资料非常有限，而且访问过程非常耗时，因为我们不能访问原

始数据且界面的功能也非常有限。有了 Gale 的产品，我们可以使用原始资料，而且 Gale

的界面便于我们更快的检索和构建自己的代码，让我们能够从任何地方访问数据。”

对教师的影响

Tolonen 教授分享了他自己使用 Gale 资源的经验，以及这些资源如何辅助他自己的研究项

目，“在试用《十九世纪作品在线》时，我正在教历史课，许多学生都正在写关于 19 世

纪的论文。这次试用帮助我们找到了我们需要的内容，也是我们那时在这一主题上唯一的

工具！”

Tolonen 教授继续解释说， “我们因此购买了《十九世纪作

品在线》的访问权，因为事实证明它对我们关于这一主题的

研究非常有益。跨库检索的功能也很有帮助，因为有时你会

发现检索结果同时出现在《十八世纪作品在线》、《十九世

纪作品在线》和《大英图书馆报纸》中，可以进行有价值的

比较。”

当被问及 Gale 原始档案对赫尔辛基大学整体上的影响时，Tolonen 教授总结道，“简便

的工具和对原始数据的访问能够吸引数字人文领域未来的学生和学者，因为他们能够使用

这些资源构建自己的代码，而能够访问原始数据则会将进一步提高数字人文研究的学术水

平。”


